
PRoToKÓr nr Lot2o1^6
z posiedzenia Komisji Mienia Komunalnego i Finansów

w Nowym Kawęczynie odbytego w dniu 29 kwietnia 2OL6 t.

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

W posiedzeniu udział wzieli:

1. Małgorzata Meszka -Przewodnicząca Rady Gminy,
2. WŁodzimterz Ciok - Wójt Gminy,
3. Zofia Cieślak - Skarbnik Gminy,
4. Sylwia Pijanka - Sekrętarz Gminy,
5. Irena Kmieć - Inspektor.

Proponowany porządek obrad:

1 . Otwarcie posie dzenia komisji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad komisji nr 9l16 z dnia24 marca2016r.
4. Zapoznanie z dokumentami dotyczącymi przeprowadzenia

inwentaryzacjt składników majątkowych zgodnie z zarządzeniem
Wójta t jej rozliczenie za 20 15 rok.

5. Omówienie projektów uchwał.
6. Sprawy różne.
7 . Zakonczetlie obrad.

Lista obecności stanowi załqcznik nr l do protokołu.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji.
O godz. 1005 posiedzenie otworzyła Katarzyna Grzejszczak

Pr zew o dnicząca Komisj i, która pr zywitŃa pr zybyłych członków Komisj i
oraz pracowników Urzędu.

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad i ptzyjęcie potządku
obrad.
Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że w posiedzęniu uczestniczy

6 członków Komisji, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i
decyduje o prawomocności obrad.
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Następnie odczytala porządek obrad zatządziła głosowanie w
sprawie porządku obrad.

Członkowie Komisji w obecności 6 radnych jednogłośnie przyjęti
proponowany porządek obrad, który stanowi załqcznŹk nr 2 do
niniej szego protokołu.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z obrad komisji nr 9l t6 z dnia
27 stycznia 2016 r.
Protokół Nr 9 /2016 z posiedzenia Komisji, które odbyło się

24 rnarca 2016 r. znajduje się na sali. Nie zgłoszono uwag do protokołu.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z 9 l 2016.

Ad. 4 Zapoznanie z dokumentami dotyczącymi
przeprowadzenia inwentaryzacji składników majątkowych
zgodnie z zatządzeniem wójta i jej rozliczenie za 2oL5 rok.
Informacj ę w zakresie prze pr ow adzonej inw entar5r zacji pr ze dstawiła

Inspektor Irena Kmieć. Poinformowała, że do przeprowadzenia
inwentar5r zacji zo stał p owołan o :

1) stałą komisję ds. weryfikacji i likwidacji składników majątkowych w
składzie:

Wysocki Zdzisław- Przewodniczący ;

Osówniak Ilona - Zastępca Przewodniczącego
Adamczyk Piotr - Członek

2) Komisję Inwentaryzacyjnąw składzie:
Sylwia Pijanka - Przewodnicząca;
Jolanta Kowalczyk - Z-ca;
Bożena zakonnik - członek

3) Zespoł Spisowy w składzie:
Jolanta AugusĘniak- Przęwodnicząca;
Elżbieta Dębska - Z-ca;
Teresa Kaniewska - Członek.

Odczytano protokoŁy sporządzone podczas inwentaryzacji przez Zespół Spisowy
i Komisje Inwentaryzacyjną.
Członkowie Komisji nie mieli pytań do przedstawionych informacji oraz
zapr ezentowanej dokumentacj i.

Ad. 5 Omówienie projektów uchwał.
Omówiono projekty uchwał w następujących sprawach:

1. zmian w budzecie gmin}z na 2016 rok.
wójt Gminy poinformował, żę dochody budzetu gminy wzrosły

nieznacznie w porównaniu z planowanymi. Wzrost nastąpił w pozycjach:
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1. Podatek dochodowy od osób flzycznych - 7 .324,00 zł;
2. Podatek od nieruchomości od osób prawnych - 60.000,0O zł;
3. Wpływy z opŁat za wodę - 30,000, OO zł;
4. Wpływy z opłat za ścieki - 20.000,00 zŁ;

5. Opłata za czynsz - 10.000,0O zł. Czynsz doĘczy wieĘ stacji telefonicznej,
która zostaŁa przeniesiorla z prywatnej działki na działka $miny. Miesięczny
czynsz w wysokoŚci 2.500 ,oo zł będzie płatny od uruchomienia.

6. Wpływy ze sprzedaĘ nieruchomości - 30.000 ,OO zL. W budzecie mieliśmy
zaplanowane 30.00 0,0O zł.

7. Wpływ z opłaty eksploatacyjnej - 7.0O0,0O zł.
Ogółem dochody wzrosły o kwotę 153.129,00 zł. Zmniejszeniu w stosunku
do planowanej wartości uległa subwencja oświatowa. Kwota zmniejszenia to
II.I95,0O zł.

Propozycje wydatków:
1. Ochotnicza Straz Pożarna w Trzciannie - dotacja w wysokości 6.000 ,oo zŁ;
2. Ochotnicza StraŻ Pożarna w Nowym Dworze - dotacja w wysokości 3.000,00

zł;
3. Wynagrodzenia bezosobowe w strazach - 3.280,0O zł - koszt wynagrodzęnia

trzeciego kierowcy w Nowym Kawęczynie. Jednostka jest wpisana do
Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego. W związku z tym musi mieć
trzech kierowców. Jest również nowy kierowca w Starym Rzędkowie.

4. Wynagrodzenia bezosobowe w dowozeniu uczniów - 7.Boo,oo zł;
5. Usuwanie azbestu - 40.000,00 zł - mieszkancy składają wnioski juz drugi

rok. Otrzyrnujemy z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony środowiska i
GosPodarki Wodnej w Łodzi 99 o/o dotacji. Po rozLiczeniu pieniądze nłrócą
się, ale trzeba zapanować w budzecie koszt całego zad,ania. Zbiórka
wyrobów zawierających azbest odbędzie się na przełornie sierpnia i
września.

6. Dopłata 2Ooń do stypendiów socjalnych - 3.267,0O zł;
7. RemontY dróg - 65.782,00 zł. w budzecie gminy mieliśmy zaplanowane

120.000,00 zł. Nie była planowa większa kwota, ponieważ nie było środków.
Trzeba ją teraz uzupełnić i w zuriązku z tym przeztlaczono 65.782,00 zŁ. na
ten cel. Od tego jaka będzie w tym roku zima będzie zależało czy wystarczy
środków czy też nie,

8. WYkonanie map do celów projektowych i dokumentacji projektowo-
kosztorysowej do budowy oświetlenia ulicznęgo we wsi Podfranciszkany na
odcinku 750 mb - B.000,0O zł. Dokumentacj a z poz\^roleniem na budowę
zostanie wykonana w tym roku, a wykonanie inwesĘcji nastąpi w
przyszŁym rok.

9. Wykonanie map do celów projektowyctl odraz dokumentacji projektowo-
kosztorysowej na budowę wodociągu od Bud Trzcinskich do Strąybogi na
długości 1.100 mb - 10.000,00 zł;
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10. Wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na urządzenie placu
zabaw w miejscowości Rawiczów - 6.000,00 zł.

Starostwo Powiatowe zrobiło dokumentację na modernizację drogi
powiatowej na długości 2,5 km od Nowego Kawęczyna do Starej Rawy.
Mogą robić remont z oszczędności przetargowych przy naszym udzia]e. Z
ptzeprowadzonyclt przetargów szacują, że koszt inwestycji może wynieść
ok. 57o/o wartości kosztorysowej. Nie ma szans na dofinansowanie
inwestycji drogowej. Kryteria w PROW są dla gmin i powiatów
niekorzystne. Punkty rnożna uzyskać za wysokość bezrobocia, gęstość
zaludnienia, dochód na mieszkańca. Punkty można uzyskać m.in. za
wysokie bezrobocie. Nasza Gmina uzyskuje 2 z możLiwych punktów, gdzie
inne gminy mają rrp. 7 punktów.

2. zrnianv Wieloletni Finansowei Gminv N
Iata 2016-2019.

3. zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Gminnemu
Ośrodkowi Pomocy Społecznej
Sekretarz Grniny poinformowała, że zmiana Statutu GOPS dotyczy
dodania do zadan realizowanych przez GOPS zadan zwiaganych z
obowiązującym od kwietnia br. programem 500 plus.

Ad. 6 Sprawy różne.

Przewodnicząca Rady Gminy - Małgorzata Meszka odczytała protest
złożony przez Stowarzyszenie ,,Stokrotka Rawiczów" oraz pismo
skierowane przez Stowarzyszenie do inwestora. Protest dotyczy budowy
chlewni w miejscowości Rawiczów.

Radny Nowakowski zapytał jak Rada Gminy rnoże pomóc
mieszkańcom Rawiczowa i prandotowa.

Wójt - Rada Gminy nie ma w tym zakresie kompetencji. Procedura
nie dotyczy Rady Gminy. Rada Gminy może podjąć uchwałę o
przystąpieniu do sporządzenta planu przestrzennego zagospodarowania.
W prrypadku przystąpienia do planu można zawiesić postępowanie na
okres 9 miesięcy. Realizacja planu nie gwarantuje zakazu budowy tego
typu inwestycji. Zapis w planie będzie zgodny z zapisem w Studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania ptzestrzennego. Prawo nie
wymaga raportu oddziaływania na Środowisko w przypadku budowy
chlewni o obsadzie do 49 DJP, czyli ok. 150 szt. świn. Przy obsadzie
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większej niż 49 DJP raport środowiskowy jest obowiązkolvy.
Stowarzyszenie rnoże wystąpić z wnioskiem o dopuszczenie do
postępow aniajako strona.

Ad. 7 Zakończenie obrad.
O godz. 1 1.45 Przewodt,Llcząca Komisji wobec zrea7izowania

p or ządku o b rad, zatnknęła p o si e d zenie Komi sj i .

Na tym protokół zakończono.

protokołouląła:
Sgllłulg Pźjanka
<fl7.ntŁ^-

Sekretanz Gmźng

Ptzeuodniczgła:
P rz, e ul o dnicz qc ą Ko misj i

*.rrr"rfu'ńejszczak
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